



BESTYRELSESREFERAT

Bestyrelsesmøde d. 19. januar 2011 kl. 19.00 i klubhuset.

Deltagere:	Lars Sørensen	Formand	LS
	Kim Taylor	Kasserer	KT
	Kim Højmark	Ungdomsudvalgsformand	KH
	Mads Mikkelsen	Bestyrelsesmedlem	MM
	Flemming Thyssen	- og referent	FT
	Charlotte Wilsky		CW
	Alex Nielsen		AN

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 6. december 2010:

Referaterne blev godkendt uden tilføjelser.

2. Overdragelsesfest 2011:

Der bliver holdt overdragelsesfest den lørdag den 26/2 2011.

De indbydte bliver:

Bestyrelse gammel/nye

Hoved og kredsbestyrelse

Materielforvalter, skovkontakt, webmaster, løbstilmelder, redaktør, kortudvalg,

3. Generalforsamling:

Jørn Egebjerg bliver indstillet som dirigent.

Beretninger fra LS og KH er på hjemmesiden, MM printer dem ud og tager med til generalforsamlingen.

Der er ikke indkommet forslag til vedtægtsændringer.

LS genopstiller

MM opstiller til ungdomsudvalget

Per Mønster foreslås til bestyrelsespost

Runa Iversen foreslås til bestyrelsespost

FT genopstiller til bestyrelsespost

KT gennemgik regnskabet for 2010.



Bestyrelsen drøftede næste års budget ud fra MM forslag.

Bestyrelsen vedtog at fremlægge et budget med et underskud for 2011 på cirka 47.000 kroner.

4. Eventuelt:

MM informerede fra nordkredsmøde, HOK skal lave en divisionsmatch, op/nedrykning 2 og 3, samt 3 og 4 division den 23/9 2012.

Derudover skal HOK arrangere JFM individuel i 17/8 2014.

LS kunne fortælle at de havde haft møde i hjemmeside udvalget, og arbejdet skrider fremad.

Der er kommet ny brochure om klubben.

Poster i Åbjergskoven er ved at være klar.

Vi har fået nomineret to kandidater til Sport Award.

Rasmus Søgård som årets internationale navn.

Klubben til sundhedsprisen.



REFERAT AF GENERALFORSAMLING
TIRSDAG D. 25.01.11 I KLUBHUSET

1. Valg af dirigent:

Jørn Egeberg blev valgt hertil.

2. Formandens beretning:

Beretningerne fra formand og ungdomsudvalgsformand har forinden generalforsamlingen været at finde på HOKs hjemmeside, samt på opslagstavlen i klubhuset.

Formand Lars Sørensen gennemgik sin beretning.

Tidsrummet, som lørdagsløbene foregår i, samt antallet af indprykkede kort, blev drøftet.

Det blev besluttet, at bestyrelsen skal beslutte den officielle starttid for lørdagsløbene i det kommende år.

Formand for ungdomsudvalget Kim Højmark gennemgik sin beretning.

Det blev desuden nævnt, at klubmesterskaberne i år skal være d. 13. august. Arrangørerne, Ole Christensen og Troels Jensen, af klubmesterskaberne foreslog, at disse i stedet blev afholdt en tirsdag i september. Det blev besluttet, at klubmesterskaberne i stedet bliver afholdt lørdag d. 17. september. Træningsløbet i Gludsted, som skulle have været afholdt d. 17. september, bliver så flyttet til lørdag d. 13. august.

Begge beretninger blev godkendt.

3. Forelæggelse af revideret regnskab:

Kasserer Kim Taylor gennemgik årsregnskabet for 2010. Det blev drøftet, om fastnettelefonen skal erstattes af en internetforbindelse, det ikke er muligt/let at stjæle. Regnskabet blev godkendt.

4. Behandling af indkomne forslag:

D. 18. januar var der var ikke indkommet forslag til drøftelse på generalforsamlingen.

5. Fastsættelse af kontingent:

Bestyrelsen foreslog flg. stigning i kontingentet for 2011:

Seniorer: Stiger til kr. 700,-

Juniorer: Stiger til kr. 450,-

Familiemedlemskab: Stiger til kr. 1.400,-

Forslaget blev vedtaget.

**6. Valg til bestyrelsen:**

A. Formand: Bestyrelsen indstillede formand Lars Sørensen til genvalg. Dette genvalg modtog Lars Sørensen på generalforsamlingen. Dog pointerede han også, at Horsens Orienteringsklub skal tænke på at finde en ny kandidat for 2012.

Lars Sørensen blev genvalgt.

B. Formand for ungdomsudvalget: Ungdomsudvalgsformand. Kim Højmark havde besluttet at stoppe pga. flytning til København. Bestyrelsen indstillede derfor bestyrelsesmedlem Mads Mikkelsen.

Mads Mikkelsen blev valgt.

C. 2 bestyrelsesmedlemmer: Bestyrelsesmedlem Alex Nielsen havde besluttet at stoppe. Bestyrelsen indstillede Per Mønster og Runa Iversen.

Begge blev valgt.

D. Revisor: Jørgen Thyssen blev genvalgt.

E. Revisorsuppleant: Jørn Egeberg blev genvalgt.

7. Eventuelt:

Det blev drøftet, om biografreklamen i starten af 2010 havde givet respons.

Fotogalleri af klubbens medlemmer blev foreslået ophængt i klubhuset.

Jyske og Danske Mestre hædres af Horsens Kommune på mandag d. 31.01.

Mandag d. 24. januar var der besøg af TV-2 Østjylland for at lave et indslag for den kommende weekends arrangementer.

Klubben mangler fortsat et festudvalg; samt stævneledere.

Der blev gjort reklame for flg. løb:

Night Champ: 03.02. i Skanderborg Dyrehave. 10.02. i Boller Nederskov. 24.02. i Silkeborg Sønderkov Øst. Den Silkeborg Sønderkov.

Klubture til Nordjysk 2-dages (tilmelding senest d. 01.02.) og Påskeløbene (tilmelding senest d. 22.02.).

Nordjysk 2-dages er KUM-udtagelsesløb.

Niklas Ingwersen vil fremover være arrangør af fysisk træning om torsdagen kl. 18 med start fra klubhuset.

Der blev sagt tak for indsatsen til de afgående bestyrelsesmedlemmer Alex Nielsen og Kim Højmark.

Tak til dirigent Jørn Egeberg.

Referent: Charlotte Wilsky



BESTYRELSESREFERAT

Bestyrelsesmøde d. 07. februar 2011 kl. 19.00 i klubhuset.

Deltagere:	Lars Sørensen	Formand	LS
	Kim Taylor	Kasserer	KT
	Mads Mikkelsen	Ungdomsudvalgsformand	MM
	Runa Iversen	Bestyrelsesmedlem	RI
	Flemming Thyssen	- og referent	FT
	Per Mønster		PM

Afbud fra:	Charlotte Wilsky	CW
------------	------------------	----

1. Godkendelse af referater fra sidste bestyrelsesmøde og generalforsamling:

Referaterne blev godkendt uden tilføjelser.

2. Velkommen til de nye ansigter:

LS bød velkommen til de nye bestyrelsesmedlemmer RI og PM og velkommen til MM som ungdomsudvalgsformand.

LS informerede de nye om bestyrelsens arbejde.

3. Tilbageblik på generalforsamlingen:

Lørdagsløb: Der blev diskuteret om hvor mange kort der skal trykkes til lørdagsløb. Der bliver holdt fast i de 50 fortrykte kort til de fleste lørdagsløb. MM kigger terminslisten igennem og ser på om der er løb, som der skal trykkes flere til. MM giver arrangørerne besked.

Telefon: Vi bibeholder telefonen på grund af samlet pakke med internet.

Internet: KT ændrer telefon abonnement til internet.

Så vidt vides flyttes klubmesterskabet ikke, Henning Hansen bliver spurgt om processen.

RI foreslog at der skulle være et konkurrenceelement for bredden til klubmesterskabet.



4. Hvad skal der ske i 2011:

Stævneledere: Der mangler både stævneleder og banelægger den 28 maj til sprint og stævneleder til stagsrode den 2. oktober.

Festudvalg: LS opfordrer igen folk til at melde sig til festudvalget. Finder vi ikke noget aflyses klubfesten.

Divisionsmatch: LS Snakker med Hans Jørgen og Britta om fremtiden for divisionsmatch. Hvad kan vi gøre for at deltagerantallet kan komme op.

MM opfordrer til at vi skal følge op og bakke op omkring breddeudvalget arbejde for at tiltrække familier.

MM opfordrer til at vi laver nogle tiltag for at tiltrække flere til lørdagsløb.

Bestyrelsen drøftede om november aftnerne med foredrag skal genoptages, ikke nødvendigvis i november.

MM foreslog en workshop aften med condés og sport ident.

KT foreslog at man for at bibeholde det høje niveau til lørdagsløb kårrede forårets løb.

MM foreslog at alle aktiviteter skal gennemgås for at se om der er nogle der skal smides væk.

Tilrettelse af organisationsplan:

LS tilretter organisationsplanen.

5. Bestyrelsesmøder 2011:

Listen for bestyrelsesmøder blev tilrettet

6. Eventuelt:

KT sender medlemskontingent ud nu med sidste indbetaling 15/3-2011.

LS informerede om at klubben havde vundet sundhedsprisen til Sport Award. Der fulgte 10.000 kroner med, hvad skal vi bruge pengene til.

KT foreslår Chris Macdonald.



RI foreslår gæstekok til supertirsdag der laver sund mad.

MM foreslår kok til klubfest eller mad til oprykningsfest efter divisionsmatch.

LS og FT søger efter muligheder.

LS har skaffet 20.000 kroner fra kommunen til drift af klubbens eliteløbere.

LS og MM skriver ud til de ungdomsløbere der kunne være interessante for sports college, for at se om vi kan få løbere til linjen næste år.

LS informerede os om at DOF havde spurgt om vi kunne være interesseret i at arrangere internationale arrangementer. Der var en række arrangementer inden for fod-o og mountainbike-o som DOF ville byde på.

Bestyrelsens holdning var at vi ikke skulle byde ind på internationale arrangementer, i denne omgang.

Astrid Ank havde ansøgt om tilskud til træningslejr i Portugal. Betsyrelsens holdning er at elite løberne har 10.000 kroner om året som de kan ansøge om. De 6.000 kroner er øremærket kontingent til junioreliten.

LS informerede om at han ville repræsentere klubben ved DOF repræsentantskabsmøde i Vingsted. Han opfordrede til at der var en til fra bestyrelsen der deltager.

RI opfordrede MM til at ligge reglerne for Champion pokalen på klubbens hjemmeside.



BESTYRELSESREFERAT

Bestyrelsesmøde d. 07. marts 2011 kl. 19.00 i klubhuset.

Deltagere:	Lars Sørensen	Formand	LS
	Mads Mikkelsen	Ungdomsudvalgsformand	MM
	Runa Iversen	Bestyrelsesmedlem	RI
	Flemming Thyssen	- og referent	FT
	Per Mønster		PM
	Charlotte Wilsky		CW
Afbud fra:	Kim Taylor	Kasserer	KT

1. Godkendelse af referater fra sidste bestyrelsesmøde:

Referaterne blev godkendt uden tilføjelser.

2. Divisionsmatch:

De nuværende indpiskere vil ikke fortsætte.

MM opfordrer folk til at melde sig til divisionsmatcherne, i hans ugentlige mail til ungdomsmedlemmerne.

LS sætter opslag op på opslagstavlen.

FT spørger Troels Nielsen om han vil lave et 10 minutters oplæg, omkring skoven vi skal løbe i, til supertirsdagen før stævnet. Første gang vil være den 5.4-2011

3. Klubmesterskab:

MM opfordrer til at indbydelsen kommer ud i god tid. Terrænet skal ikke være hemmeligt.

RI foreslår præmier til f. eks nr. 1, 3, 5, 7

MM foreslår om der er nogle der vil regne kilometertider ud for de tilmeldte, og lave præmier til dem, der var bedst i forhold til kilometertiden.

RI foreslår fællesaktivitet efter løbet, eventuelt brug af sundhedspengene.

4. Strukturoversigt:

LS havde opdateret strukturoversigten.



BESTYRELSESREFERAT

Bestyrelsesmøde d. 28. april 2011 kl. 19.00 i klubhuset.

Deltagere:	Lars Sørensen	Formand	LS
	Kim Taylor	Kasserer	KT
	Mads Mikkelsen	Ungdomsudvalgsformand	MM
	Per Mønster	Bestyrelsesmedlem	PM
	Flemming Thyssen	- og referent	FT
	Charlotte Wilsky		CW
	Runa Iversen		RI

1. Godkendelse af referater:

Referatet blev godkendt uden tilføjelser.

2. Stævneleder til B-løb i Stagsrode 2011:

Det har været svært at finde stævneleder til løbet.
Aase Thyssen er stævneleder, Per Mønster er banelægger.

Til fremtidige løb vil vi forsøge at indkalde relevante personer til et møde i klubhuset, der kan klare opgaven som stævneleder. Bestyrelsen vil forsøge at lave en føl ordning, hvor rutinerede og urutinerede sættes sammen. For at imødekomme problematikken for fremtiden.

3. Evaluering af Idrætsklasserne og Sportscollege:

De første fire år som eliteidrætskommunerne, er slut.

Det ser ikke ud til at vi får nogle med næste år, men kommunen ser os stadig som værende med.

Vi skal selv gøre os nogle tanker omkring, hvordan vi ser os selv i fremtiden i forhold til tilbuddet.

FT Laver en rapport omkring sportscollege, til den 20. maj inden LS, MM, FT tager en snak med Nikolaj Bostrøm omkring fremtiden.

4. Påskeløb 2013:

Vi tager det som fast punkt for eftertiden.



FT checker op på løbsområde med Henning Hansen og Ole Christensen.

LS efterlyser om der er hjemmeside. Han vil prøve at få lidt profit ud af det.

5. Festudvalg:

Der er stadig ikke fundet et festudvalg, på medlemsmødet meddeles at der ikke afholdes klubfest i år.

6. Medlemsmøde:

Bestyrelsesmedlemmernes punkter til medlemsmødet, blev taget med på dagsordenen.

7. Klubometer:

LS har spørgeskemaundersøgelse omkring klubben, som MM sender med rundt elektronisk i hans ugentlige mail.

8. Sundhedsarrangement:

Pengene fra sundhedsprisen bliver stående indtil vi finder det rigtige at bruge dem til.

9. Eventuelt:

Klubdragter bliver taget op næste gang.

KT oplyser at der er 33 udmeldinger i år. Hvoraf 12 har været meldt ind under et år.

FT skriver til Tove Straarup at hun skal købe gave til Jakob Ravn til Thylegene.

RI tog op at hun gerne ville have klubbens mål på dagsordenen på næste møde.

**5. Overtræksdragt til officials påsken 2013:**

MM foreslår at vi giver officials en overtræksjakke til påsken 2013.
Bestyrelsen bakker op om at vi giver en jakke til påsken.

6. Orientering om det nye projekt:

Informationsmøde for medlemmerne den 29. Marts
LS informerede om at DOF's udviklingskonsulent Martin Hedal, kommer i klubhuset den 29. marts og orienterer om tankerne bag projektet "Find vej i Horsens".
LS understreger at det gerne skal være hele klubbens projekt.

7. Eventuelt:

FT informerede om kvindeløb, omkring sponsorsituationen.

MM holder infomøde for forældrene den 5. april omkring ungdomsudvalgets arbejde.

LS fik bevilget en ny computer.

FT undersøger Bente Klarlund til sundhedsprojekt.

LS har været til repræsentantskabsmøde. Der var utilfredshed fra de små klubber med den store kontingentstigning til DOF.

LS orienterede om at Britta Pedersen har lavet et arrangement med Hylke ungdomsklub, der gerne vil høre om orienteringsløb.



BESTYRELSESREFERAT

Bestyrelsesmøde d. 06. juni 2011 kl. 19.00 i klubhuset.

Deltagere:	Lars Sørensen	Formand	LS
	Kim Taylor	Kasserer	KT
	Mads Mikkelsen	Ungdomsudvalgsformand	MM
	Per Mønster	Bestyrelsesmedlem	PM
	Flemming Thyssen	- og referent	FT
	Charlotte Wilsky		CW
	Runa Iversen		RI

1. Godkendelse af referater:

Referatet blev godkendt uden tilføjelser.

2. Åbne løb 2011 og 2012:

Park tour i Bygholm:

Der er underskud på løbet, på trods af det store arbejde. Men arrangementsmæssigt var det et godt løb set fra deltagerens side. Det var et stort arbejde at arrangere med hensyn til løbstilladelser og meget materiale. Selv om arrangementet forløb flot er det bestyrelsens holdning, at vi ikke skal byde ind til sprint igen, med mindre at deltagerantallet retter sig.

Fremtidige stævneledere:

Bestyrelsen havde indbudt til møde om fremtidige stævneledere, der kom kun Karsten Lund og Tage Baun. Der var dog flere positive tilbagemeldinger omkring mødet. Rikke Holm meldte dog tilbage at hun gerne ville arrangere natugle i Nim 2011. Karsten Lund ville overveje sukkertoppen 2012. Tage Baun sagde ja til JFM Klassik 2014. Trine Ravn ville gerne være føl ved en erfaren stævneleder.

LS og MM havde snakket om at droppe natuglen i 2011 og arrangere B-løb den 15. april i Palsgaard. Bestyrelsen vil undersøge muligheden på torsdag til møde i nordkredsen.



3. Medlemsmøde:

Gennemgang af dagsorden:

LS gennemgik punkterne til medlemsmødet.

Brev fra Britta angående træningsudvalg:

Bestyrelsen har modtaget brev fra Hans Jørgen og Britta angående oprettelse af et træningsudvalg.

Bestyrelsen vil gerne bakke op om et træningsudvalg, hvis et antal personer vil tage ansvar for at få udvalget op at køre. Bestyrelsen vil gerne støtte initiativet økonomisk.

MM vil gerne melde sig til at være bestyrelsens medlem i udvalget, men ikke fungere som decideret arbejdskraft.

4. Brev fra Anne Andersen:

Anne havde sendt brev angående hunde til orienteringsløb. Der er helt klare regler fra DOF omkring reglerne angående hunde til orienteringsløb. LS informerer om reglerne til medlemsmødet.

Bestyrelsen henstiller til at medlemmerne ikke har hunde med i klubhuset. Bestyrelsen mener ikke der er grund til at lave en decideret hundepolitik.

5. EU løb:

Vi dropper projektet.

6. Klubjakke/ dragt:

Punktet blev udsat til påsken 2013.

7. Arrangementer:

Beringsstafet:

Der er åbnet for tilmelding, 178 hold er tilmeldt.



Kvindeløb:

Der er åbnet for tilmelding, i går 119 tilmeldte.

8. Klubometer:

Spørgeskemaer bliver uddelt til medlemsmøde.

9. Flere løb/ lønnet arbejdskraft:

Bestyrelsen debatterede synspunkter for og imod lønnet arbejdskraft.

10. Eventuelt:

Convensius regnskabssystem, Horsens kommune har overvejet at købe det til alle kommunens klubber. Men der er enighed om at vi skal have et system på sigt.

På næste nordkredsmøde skal pointsystemet debatteres til div. Match diskuteres. Der vil blive givet point per klasse i stedet for på banen. Pointsystemet bliver mere gennemsigtigt, men til gengæld bliver det sværere for de små klubber at fylde op i klasserne. Bestyrelsen syntes det er et ok forslag, men kunne godt tænke sig en større revolution.

LS fører champignon pokalen, MM fører den ind.

LS informerede om at arbejdet med hjemmesiden står helt stille.



BESTYRELSESREFERAT

Bestyrelsesmøde d. 05. sep 2011 kl. 19.00 i klubhuset.

Deltagere:	Lars Sørensen	Formand	LS
	Kim Taylor	Kasserer	KT
	Mads Mikkelsen	Ungdomsudvalgsformand	MM
	Per Mønster	Bestyrelsesmedlem	PM
	Flemming Thyssen	- og referent	FT
	Charlotte Wilsky	-	CW
	Runa Iversen	-	RI

1. Godkendelse af referater:

Referatet blev godkendt uden tilføjelser.

2. Klubfest 2011:

Gitte Dyrhund har meldt sig. Runa snakker med Gitte om hun har ideer til, hvem der ellers kan være interesseret.

Vi giver det 14 dage mere, ellers er det en aflysning.

3. Resultat af klubometer skemaet:

Kun 16 har meldt tilbage på spørgeskemaet. Derfor er det svært at konkludere noget endeligt, også p.g.a. de store forskelle i besparelsen.

4. Målsætning for klubben:

Forskellige løsningsmodeller for hvordan mødet skal styres blev vendt, Martin Hedal fra DOF vil gerne komme som ordstyrer.

Alle fra bestyrelsen går hjem og tænker over følgende underpunkter.

Sportslige:

-Medaljer
Stafethold



-Ungdom
Træning
Træningslejre
Antal Ungdomsløbere
TC/ AKT

-Divisionsmatch
Placering
Antal deltagere

-Lørdagsløb
Teknisk træning

-Elite

- Brede
Rekruttering
Klubture
Kort

Sociale:

-Veteranklub

-Klubaften
Diverse smågrupper

-Klubfest

-Klubhus

- Økonomi
Kommercielle løb
Åbne Løb

- PR
Skoleløb
Hjemmeside
Klubblad
Presse

Målsætning møde med medlemmerne den 7. eller 9. november.

**5. Arrangementer:**

Beringsstafet: Fuld tilmelding, stor ros fra deltagerne efterfølgende. Overskud cirka 60.000 kroner.

Kvindeløb: Løbet gik rigtig godt, men økonomien bliver ikke så god som sidste år. Der er købt 200 trøjer for meget i år, som skal afsættes på en måde. Styregruppen arbejder på dette.

Påskeløb: Stævneplads er fundet i Vrads, landmand er spurgt i Velling/ Snabegård.

6. Eventuelt:

LS hænger opslag op omkring div. Match. Det er ikke bestyrelsens holdning at der skal være bus.

LS har søgt og fået 10.000 fra Carlsberg.

MM aflæserenhed skal udskiftes til sportident, for at den kan aflæse nye brikker.

RI Astrid og Camilla har sendt forslag til klubbøj. De skyldes et svar. MM snakker med dem om det videre forløb.



REFERAT – BESTYRELSESMØDE 12.10.11

Deltagere:	Lars Sørensen	Formand	LS
	Mads Mikkelsen	Bestyrelsesmedlem, Formand ungdomsudvalget	MM
	Per Mønster	Bestyrelsesmedlem	PM
	Runa Iversen	-	RI
	Charlotte Wilsky	- og referent	CW
Afbud fra:	Flemming Thyssen	Bestyrelsesmedlem	FT
	Kim Taylor	Kasserer	KT

1. Godkendelse af referat:

Referatet blev godkendt.

2. Fiduspokal:

Oversigt over modtagere af Fiduspokalen skal ajourføres og lægges på hjemmesiden. Det blev besluttet hvem, der skal modtage Fiduspokalen.

3. Klubfest 2011:

Invitation er lagt på hjemmesiden, samt hængt op i klubhuset.

4. Klubbens målsætning:

Planlægning af mødet den 9. november:

Martin Hedals forslag til mødeafholdelsen godtages. Dog ønsker bestyrelsen ikke, at hvert enkelt punkt i klub-o-meteret drøftes. Målsætninger tilrettes og sendes til Martin Hedal. Dette dokument deles ud til ”medlemsmødet” og skal være med til at danne basis for drøftelserne.

FT spørger, om han kan skrive referat denne aften.

Målsætningerne færdiggøres på bestyrelsesmøde d. 28. november ’11.

Martin Hedal kommer med kommentarer inden bestyrelsesmødet.

Indbydelse til medlemmerne:

Martin Hedal har lavet indbydelse til mødet.

**5. Arrangementer:**

Påskeløbet:

Intet nyt, da FT ikke var til stede.

Løbet i Stagsrode:

300 løbere deltog. Der var et teknisk problem omkring, at kortene hang sammen. Pt. er der kun bogført indtægter.

Kvindeløb:

Intet nyt, da FT ikke var til stede.

Beringsstafetten.

Per Straarup stopper efter næste år (2012).

6. Ny klubdragt:

MM præsenterede udvalgets 3 forslag. Design skal færdiggøres. Målet er, at klubdragten er klar til sæsonstart. Det er besluttet, at der skal gives tilskud til klubdragten.

7. Bestyrelsen 2012:

CW ønsker at stoppe i bestyrelsen og i ungdomsudvalget, når hendes valgperiode udløber i januar 2012.

LS har tidligere tilkendegivet, at han gerne fortsætter.

KT og FT var ikke tilstede, men er også på valg.

8. Eventuelt:

Tilbuddet på hjemmesiden blev drøftet, men fundet for dyrt. LS kontakter Finn Ingwersen, og evt. laves der opslag gående på, om der i klubben er nogen, der kan klare den tekniske del eller kender nogen udenfor klubben, der kan designe ny hjemmeside.



BESTYRELSESREFERAT

Bestyrelsesmøde d. 28. nov. 2011 kl. 19.00 i klubhuset.

Deltagere:	Lars Sørensen	Formand	LS
	Kim Taylor	Kasserer	KT
	Mads Mikkelsen	Ungdomsudvalgsformand	MM
	Per Mønster	Bestyrelsesmedlem	PM
	Flemming Thyssen	- og referent	FT
	Charlotte Wilsky	-	CW
	Runa Iversen	-	RI

1. Forslag til ny struktur/træningsudvalg:

Britta Pedersen og Hans Jørgen Vad deltog i mødet under dette punkt.

Britta orienterede om tankerne bag et træningsudvalg.

Hun mente det var nødvendigt for træningsudvalgets succes, at der var synergi mellem udvalgene, og derfor skulle alle klubbens udvalg repræsenteres i bestyrelsen, derfor forslaget om den nye struktur.

Britta mente klubbens problemer med at skaffe arbejdskraft skyldes manglende engagement, og den nye struktur ville kunne skabe det engagement, og få flere medlemmer på banen.

Britta og Hans Jørgen mener at jo flere der tager ansvar, jo lettere er det at få folk til at lave de forskellige opgaver.

LS orienterede om de fordele han syntes der er ved den nuværende struktur. Han har prøvet at være formand for bestyrelsen under den struktur som Britta og Hans Jørgen foreslår. Udvalgsformændene interesserer sig ikke for andet end deres andet udvalg, og det giver ikke engagement til de daglige opgaver i bestyrelsen.

Britta var med til at afskaffe den nuværende struktur. Hun mente at man forsømte i sin tid at få nye ind i udvalgene og derigennem skabe inspiration. For mange fik lov til kun at køre deres lille udvalg, der blev ikke skabt begejstring for hele projektet.

Bestyrelsen foreslår at træningsudvalget får en plads i bestyrelsen, men at vi ellers bibeholder den nuværende struktur.



2. Godkendelse af referat:

Referat blev godkendt uden tilføjelser.

3. Bestyrelsen 2012:

Vi afventer Britta og Hans Jørgens forslag til ny struktur.

4. Målsætninger fra medlemsmødet:

LS laver en redaktionel ændring af klubbens målsætninger.

5. Nyt om klubbens deltagelse i eliteidrætskommunen:

MM orienterer om at samarbejdet med kommunen omkring elite idrætsklasser og sportscollegie udløber her til årsskiftet, vi får forlænget aftalen for en fire årig periode. Selv om vi i øjeblikket ikke har nogen deltagere.

LS har fået en rigtig rosende evaluering af Horsens Kommune og DOF omkring projektet.

MM og Ole Søgård er ansvarlige for aftalen med kommunen for ungdomsudvalget.

6. Arrangementer:

Beringsstafet: Berings stafet næste år bliver den 14. august.

Kvindeløb: Eventløbet er rykket til den 9. sep. Så kvindeløbet rykkes til en anden dato.

Stagsrode: C-Løbet i Stagsrode gav 17.000 kroner i overskud.

Klubben har lovet forbundet at arrangere mellemdistancetest for landsholdet den 26. maj i Stagsrode.

7. Trænerpolitik:

MM orienterede om at vi som ATK projekt, mangler trænere. Vi har forpligtet os til at have trænere i forbindelse med projektet.

MM har fået 5.000 kr. af ATK for at udfærdige en træner politik. Træner politikken blev vedtaget.

8. Eventuelt:



PM orienterede om at han havde klubbens 10 pandelamper.

LS og MM havde været til møde omkring Giro'en i Horsens. Der var dog ikke umiddelbart arbejdsopgaver vi vil byde ind på.

LS opfordrer til også at hænge op på opslagstavlen i klubhuset, hvis vi skriver til nettet.

LS var blevet spurgt om vi vil være stå for et mountainbike orienteringsløb i Vejle, vi besluttede at sige nej fordi vi er booket op med to åbne løb og et testløb til landsholdet.